
  

 

 

  Referat fra bestyrelsesmødet lørdag, den 12. 

  januar 2019 

 
  Alle var tilstede. 

 

  Økonomi: 
  Regnskab for 2018 lå klar. Fortsat positiv saldo på bankkonto. 

 
  Styring af ejerskab af grundene: 

  grundejer opfordres til at give besked til foreningen ved salg. Ny 
  købers navn, privatadresse mv sendes til foreningens mailadresse. 

 
  Chikaner Nordmarken: 

  Det fungerer fint. 
 

  Asfalt Lerpøtvej: 

  Er kommet på i efteråret. 

 

  Veje/stier – grus: 

  Der er løbende kontakt med Højs Vejservice om vedligehold af vore 

  veje. 
 

  Rutsjebanen Fasanvænget: 

  Den forventes etableres ved arbejdsdagen 27. april 2019. 

   
  Arbejdsdag legepladserne: 

  2 arbejdsdage planlagt til sidste weekend i april og september.   
 27. april og 28. september 2019. 

  Der kommer information herom på generalforsamlingen, på  
  hjemmesiden og i infotavlerne. 

   
  Fjernelse af poppel træer: 

  Der skal laves forslag om fjernelse af resterende poppel træer til 

  beslutning på generalforsamlingen. Det drejer sig om træerne fra 
  Fasanvænget efter nr. 33 og langs Duevænget. 

   
   Sponsorer: 

  EDC og Feriepartner villig til ny 2-årig aftale med os. 

   
  Næste møde: 

  Lørdag, den 9. marts 2019 kl. 8,30. 

 

 


